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Jak każdy sportowiec zawsze ma szansę wygrać pierwsze miejsce, tak każdy z nas w życiu
duchowym zawsze ma szansę wygrać „medal dla duszy” od Boga. Kiedy człowiek zaczyna
analizować swoje życie, wspominając poszczególne etapy swojej ziemskiej wędrówki, wtedy on
może nawet postawić sobie ocenę z tego, co przeżył. Ale dobrze wiemy, że to Bóg kieruje
życiem człowieka, jak mówi przysłowie: człowiek proponuje, Bóg decyduje. Pan Jezus zawsze
czeka na każdego z nas. On chce, aby człowiek poznał prawdę, doświadczył dobro oraz miał
nadzieję na lepsze jutro. 
    Poznać prawdę – znaczy przede wszystkim zrozumieć, stojąc pod krzyżem, że właśnie przy
takim drzewie, które zawsze będzie drzewem życia, jest prawda. Tam, gdzie człowiek pozwala
Bogu wkroczyć w swoje życie, zawsze będzie światło prawdy. Z krzyżem człowiek zawsze
będzie pozostawać człowiekiem. Przypominając o swoich trudach, będzie on kierował swoje
myśli i pragnienia do Wszechmogącego. Środowisko człowieka zawsze powinno być
naznaczone krzyżem. Jest to życie w prawdzie oraz z prawdą. Mamy wciąż szansę, aby swoje
życie oświetlić prawdą Chrystusa.
    Dzisiejsze czasy bardo potrzebują dobrych ludzi, potrzebują dzielenia się dobrem z każdym.
Rozpoczynając okres Wielkiego Postu, warto o tym pamiętać. †    Pan Jezus dzieli się z
każdym człowiekiem swoją dobrocią, zachęcając również i nas do takich czynów. Jak dziecko
zbiera przed swoimi rodzicami punkty za dobre uczynki, tak i my przed Bogiem spróbujmy
nazbierać za ten czas jak najwięcej tych życiowych i bardzo ważnych punktów dla nas, nagrodą
przecież jest życie wieczne. Mamy szansę bycia dobrymi ludźmi, szansę do dzielenia się takim
dobrem z innymi. Nadzieja na lepsze jutro – to Zmartwychwstanie. Poranek Zmartwychwstania,
który otworzy przed nami perspektywę nowego życia w Chrystusie. Mamy zawsze szansę do
właśnie takiej perspektywy, ale o tym trochę później.
    Wielki post jest czasem bardzo potrzebnym człowiekowi. Idąc z Jezusem przez życie, nigdy
siebie nie zatracimy. Zawsze będzie w nas poczucie sensu i nadzieja, nawet gdy czasem
będzie bardzo ciężko. Każdy człowiek zdolny do czynienia dobra. Takim właśnie powinien być
uczeń Chrystusa.
    Wciąż mamy szansę!
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